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Prins Boudewijnlaan 117, 9100 Sint-Niklaas

Iedereen van harte welkom!

Voorwoord 

Het jaar 2023 loopt op zijn 
laatste benen. De afgelopen 
jaren waren uitdagend maar 
we hebben getoond hoe 
sterk en veerkrachtig we 
zijn. Het jaar 2024 belooft 
een spannend jaar te wor-
den, met cruciale verkiezin-
gen voor de deur. Uw stem 
bepaalt mee onze toekomst! 

We hebben nood aan een 
beleid op maat van de 
Vlamingen. Daarom moeten 
we blijven strijden voor een 
Vlaanderen dat zelf zijn 
koers kan bepalen. Een veilig 
Vlaanderen dat zorgt voor 
welvaart en dat trots is op 
zijn identiteit. Een Vlaande-
ren waar we thuis zijn.

De tekst hierboven werd 
geschreven door AI. Ons 
beleid wordt echter wel door 
echte mensen gemaakt. 
En dat kunt u merken! In 
een recente peiling bleek 
dat 55 procent van de 
inwoners tevreden is over 
onze burgervader Lieven 
Dehandschutter.

Ik wens u allen een gelukkig, 
gezond en voorspoedig 
2024 toe! 

Bert De Laet
Voorzitter 
N-VA Sint-Niklaas

Stadsbestuur vraagt afbouw asielcentrum 
In september 2015 ging het asielcentrum Westakkers open als tijdelijke noodopvang voor 250 
personen. Acht jaar later is het centrum nog steeds in gebruik en bedraagt de capaciteit 450. 
Samen met het asielcentrum dat sinds 2001 in de Kasteelstraat is ondergebracht (200 plaatsen) 
legt dat een zware druk op heel wat diensten en instanties. “Sint-Niklaas doet al jaren meer 
dan zijn deel, maar onze draagkracht is overschreden”, zegt burgemeester Lieven Dehandschutter.

Het stadsbestuur ging in
gesprek met staatssecretaris 
voor asiel en migratie Nicole de 
Moor. Sint-Niklaas vraagt een 
duidelijk afbouwscenario voor 
Westakkers, zodat de tijdelijk-
heid geen hol woord blijft. 

Daarnaast wil de stad een meer 
doordachte aanpak bij de 
toewijzing van asielzoekers 
aan de centra. “De massale 
vechtpartij tussen twee groepen 
uit de Kasteelstraat op het 
einde van de zomerkermis 
en een aantal andere ernstige 
incidenten tonen aan dat het 
absoluut nodig is”, aldus de 
burgemeester. 

Tot slot vraagt de stad een hogere tussenkomst van de federale overheid voor de extra uitgaven
van stad en OCMW ingevolge de asielproblematiek. Staatssecretaris de Moor kon nog geen belof-
ten doen wat de afbouw van Westakkers betreft. Ze deelde de bekommernis inzake de toewijzing 
van asielzoekers aan de centra en stelde een betere financiering in het vooruitzicht voor de steden 
en gemeenten met asielcentra. 

Asielcentra te zware last voor het Waasland
Federaal volksvertegenwoordiger Peter Buysrogge heeft vragen bij de aanpak van staatssecretaris 
de Moor. “Naast de twee centra in Sint-Niklaas en één in Beveren was er een tijdlang in Waas-
munster zelfs een vierde in het Waasland. In vergelijking met andere regio’s draagt onze streek 
een veel te zware last. Het beleid van de staatssecretaris treft het Waasland bovenproportioneel”, 
stelt Buysrogge. Hij wijst erop dat de asielproblematiek veel verder reikt dan de opvangcentra 
alleen. “De brede samenleving en heel wat maatschappelijke diensten worden geconfronteerd met 
de gevolgen: OCMW, huisvesting, onderwijs, werkgelegenheid en politie. Ik dring dan ook bij 
staatssecretaris de Moor aan op een duidelijke Wase strategie voor een afbouwscenario.”

Burgemeester Lieven Dehandschutter en federaal volksvertegen-
woordiger Peter Buysrogge aan het asielcentrum in de Kasteelstraat. 
“De draagkracht van Sint-Niklaas is overschreden”, klinkt het.
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Werfnieuws
Schepen Carl Hanssens gee�  een overzicht van de afgewerkte 
en lopende werven.

•    In Sinaai werd de tuin aan het Tinelmuseum en de 
schoolomgeving in een nieuw jasje gestoken. Er kwam mooi 
zitmeubilair bij waardoor de tuin een wachtruimte wordt 
voor school, een extra buiten klaslokaal of gewoon een leuke 
plek om een boek te lezen. In de loop van de winter wordt de 
beplanting afgewerkt.

•    De bekroonde winkelwandellus krijgt een vervolg in de Prins
Albertstraat. Daar vernieuwen we meteen ook de riolering 
die ondertussen al meer dan 100 jaar oud is.

•    In de Grote Heimelinkstraat zijn de werken afgelopen. Daar 
werden een hele reeks verkeersveiligheidsmaatregelen geno-
men.

•    De Gravestraat kreeg nieuwe voetpaden, in de Poelstraat
werden de bermen verstevigd met grasdals en het fietspad 
tussen Vijfstraten en de Pastorijstraat werd geslemd.

•    Aan het Waasland Shopping Center verrijst de grote fietsen-
stalling aan het regionale Hoppinpunt. De busperrons zijn al 
vernieuwd.

Ondertussen lopen ook onze grote projecten verder:
•    Rioproject Zwaanaarde: als het weer meezit mikken we nog 

steeds op het einde van het jaar om de as Sinaai – Eksaarde 
terug open te krijgen. Naast de Keizerstraat werken we ook in 
de Leestraat en de Leebrugstraat.

•    In het Industriepark-West verlopen de werken voorspoedig 
en traag maar gestaag zien we ook de nieuwe fietspaden in de 
Dendermondse Steenweg.

Vijf extra krachten voor politie 
Het politiekorps van Sint-Niklaas wordt in 2024 versterkt met 5 extra 
personen. ‘Bij de opmaak van de begroting besliste het stadsbestuur 
middelen vrij te maken voor 4 bijkomende hoofdinspecteurs en één 
administratieve kracht’, aldus burgemeester Lieven Dehandschutter. Het 
stadsbestuur zet daarmee zijn inspanningen verder om de criminaliteit 
terug te dringen.

Burgemeester Lieven Dehandschutter verwelkomt de versterking van het 
politiekorps.

Opnieuw geen stoute kinderen
Op zondag 12 november kwam Sinterklaas opnieuw toe in zijn thuisstad. 
2.500 brave kinderen, ouders en grootouders verwelkomden hem onder 
groot applaus en vrolijke Sinterklaasliedjes op het Heymanplein, dat 
speciaal die dag was omgetoverd naar een dagfestival op kindermaat. 

“Ook dit jaar zijn er geen stoute kinderen”, kon de Sint alle kinderen geruststel-
len. Nadien ontving hij uit handen van burgemeester Lieven Dehandschutter 
en schepen van de Sint Maxime Callaert de sleutels van zijn huis in de Stations-
straat, waar hij nog tot 6 december verbleef.

Schepen voor Mobiliteit en Publieke Ruimte Carl Hanssens bij het 
Hoppinpunt aan het Waasland Shopping Center waar een grote, 
nieuwe � etsenstalling wordt gebouwd.

Burgemeester Lieven Dehandschutter 
en schepen van de Sint Maxime Callaert gaven, samen met heel 

wat kinderen, Sinterklaas een warm onthaal in zijn thuisstad.

sint-niklaas@n-va.be



Vlotter parkeren
Zag u ze al aan de rand van de weg? Sint-Niklaas hee�  een 
gloednieuw parkeergeleidingssysteem. We stellen daarover 
enkele vragen aan schepen van Mobiliteit Carl Hanssens.

Wat is het belang van het parkeergeleidingssysteem?
Een parkeergeleidingssysteem wijst de bestuurder al op de 
invalswegen aan op welke parking er nog plaats is. Daardoor 
verliest die geen tijd én tegelijk verminderen we het parkeer-
zoekverkeer in onze binnenstad.

Waarom een nieuw systeem?
In het nieuwe systeem duiden we ook al onze grote parkings 
aan: Hendrik Heymanplein, Kroonmolenplein en Zwijgershoek 
bijvoorbeeld maar ook de nieuwe parkings zoals die op het 
Westerplein. 

Wat brengt de toekomst?
De borden aan de rand van de stad kunnen meer informatie 
geven dan enkel de bezettingsgraad. Zij kunnen bij evenementen 
ook de beste routes, of bij ongevallen of werken, de alternatieve 
routes aanduiden. Dat zou het begin moeten zijn van een heus 
verkeersmanagementsysteem.

Is die timing van dat nu te doen belangrijk? 
Het zal nuttig zijn bij de werken op de Grote Markt. Het sys-
teem zal de beschikbare plaatsen aanduiden en de beste routes 
ernaartoe kunnen meegeven. Dat is belangrijk voor al wie het 
centrum van onze stad wil bezoeken. We schakelen ook een 
versnelling hoger om zeker in het voorjaar de uitbreiding van de 
parking van het Heymanplein klaar te hebben.

Nationaal voorzitter bij Jong N-VA Waasland
Op een stormachtige vrijdag de dertiende kwam Jong N-VA Waasland samen in een 
laatmiddeleeuws kasteel te Beveren. Niet om geesten op te roepen. Wel om naar een 
zeer enthousiaste Jeroen Bergers te luisteren! Zelfbestuur is volgens Jeroen de enige 
manier om een welvarende toekomst voor Vlaanderen te verzekeren. Met hem als 
voorzitter kiest Jong N-VA op nationaal vlak resoluut voor een Vlaams en rebels ver-
haal, gebaseerd op acties. 

Jong N-VA Waasland ontving nationaal voorzitter van Jong N-VA Jeroen Bergers.

N-VA wil AED in politievoertuigen
Jaarlijks moeten 10.000 mensen worden gereanimeerd. Hoe sneller een persoon 
met hartproblemen hulp krijgt, hoe groter de overlevingskans. Een AED kan 
daarbij levensreddend zijn.

Raadslid Luk Huys wil onze politievoertuigen uitrusten met een AED-toestel. 
Zo kunnen politiemensen, wanneer ze als eerste ter plaatse zijn, alvast de eerste 
hulp en reanimatie starten. Burgemeester Lieven Dehandschutter verzekerde de 
nodige inspanningen te doen om in elk interventievoertuig een AED te plaatsen. 

Luk Huys, Raadslid

Colofon
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Luk Huys, Klaartje Van Havermaet, 
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Nieuwsbrief 
Wilt u als eerste op de hoogte zijn over alles 
wat beweegt in Sint-Niklaas en N-VA Sint-Niklaas? 
Surf dan snel naar onze website www.n-va.be/
sint-niklaas of scan de QR-code hiernaast 
en schrijf u in op onze nieuwsbrief.

www.n-va.be/sint-niklaas



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


